
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 11. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 123
En af vejene til at afhjælpe DSB’s materielproblemer affødt af IC4-affæren er
fastholdelse af de nuværende 112 dobbeltdækkervogne på Sjælland indtil de
kan afløses af elektriske tog. Ministeren bedes oplyse, om det er muligt at for-
længe lejemålet vedrørende disse dobbeltdækkervogne i tilfælde af, at IC4
togene ikke kan indsættes i pålidelig drift?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kristian.Lorentzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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